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Interpel·lació a la consellera de Justícia i Interior, senyora Elisa 
María Núñez Sánchez, sobre la política general del Consell 
sobre l’extinció i prevenció d’incendis forestals, que formula el 
diputat Jesús Pla Herrero (GP Compromís (RE número 16.178, 
BOCV número 55)

 
La senyora presidenta de Les Corts Valencianes:

Pasamos ahora al punto número 10, interpelación a la conse·
llera de Justicia e Interior sobre la política general del Consell 
sobre la extinción y prevención de incendios forestales, que 
formula el diputado Jesús Pla, del Grupo Parlamentario 
Compromís, registro de entrada 16 .178 . Tiene la palabra el 
ilustre diputado Jesús Pla .

Cuando quiera .

El senyor Pla Herrero:

Moltes gràcies, presidenta .

Honorable consellera senyora Núñez, porta vosté ja quasi 
un any al capdavant de la Conselleria de Justícia i Interior i 
seguix obstinada a culpar al Botànic d’absolutament tot el 
que no està fent o, pitjor, el que està fent malament la seua 
(aplaudiments) conselleria .

A la darrera compareixença a la comissió va afirmar inclús 
vosté, literalment, que «ustedes se lo habían dejado todo 
preparado para que hubiera incendios», però la realitat és 
molt obstinada. L’última vegada, el dia 14 d’aquest mateix 
mes, a Tàrbena, mentre encara l’incendi estava ben actiu, 
declarava vosté que «parece ser que la gestión del ante-
rior Gobierno no había sido la que correspondía y ha sido 
bastante negligente y, en consecuencia, bueno, pues, ha 
corrido con un polvorín, que era lo esperado» .

Anem a fer un exercici de memòria, senyora Núñez, a vore 
qui ha segut negligent ací: ¿qui ha retallat 13 milions d’euros 
del pressupost de la SGISE, 10 dels quals anaven a la massa 
salarial: el Botànic o la seua conselleria? ¿Qui va acomiadar 
el 31 d’octubre de 2023 al voltant de tres-cents bombers i 
bomberes forestals amb cinc dies de preavís després de no 
augmentar el període de contractació del personal de reforç 
del servei de bombers i bomberes forestals: el Botànic o 
vosté, senyora Núñez?

Per cert, el dia que vosté va comunicar eixe acomiadament, la 
vaig vore sola, però ahir no, ahir vaig vore al senyor Mazón... 
¿A vosté no li dona la sensació un poc de que els estan furtant 
la cartera? (Aplaudiments) És dir, vosté baixa a acomiadar-los, 
però a anunciar este pla va el senyor Mazón. Jo m’ho faria 
mirar . (Veus)

Li he de recordar també el que va passar a l’incendi de 
Montitxelvo el 2 de novembre de 2023. Li he de recor-
dar que va necessitar vosté l’ajuda dels cossos de bombers i 
bomberes d’altres comunitats autònomes per a l’extinció de 
l’incendi, mentre que al País Valencià vosté havia acomiadat 
a tres-cents bombers i bomberes forestals dos dies abans .

Una altra pregunta: ¿qui va declarar que l’autor de l’incendi 
de Montitxelvo no havia sigut ni un amateur ni un gamberro, 
sinó «alguien que sabe del fuego o algunos que saben de 
esto», i que «yo no estaría tranquilo porque vamos a ir a por 
ellos», mentre que després es va demostrar que l’incendi 
va ser fruit d’una descàrrega elèctrica d’uns cables d’Iber-
drola . (Aplaudiments) I ni ha demanat disculpes als bombers i 
bomberes forestals ni han exigit responsabilitat, a no ser que 
ahir en la reunió el senyor Mazón es dignara a demanar-los 
disculpes . ¿Però va ser el Botànic o va ser el president del seu 
Consell qui va dir estes paraules?

¿Qui ha reduït a sis mesos, en principi, els reforços dels 
bombers i les bomberes forestals, establint el seu període 
de treball de maig a octubre i ignorant les advertències dels 
propis bombers i dels científics i les científiques sobre la deses-
tacionalització dels incendis forestals al nostre país, que vosté 
acaba de reconéixer: el Botànic o la seua conselleria?

I per anar acabant amb aquest xicotet exercici de memòria, 
senyora consellera, ¿qui va ignorar l’avís d’Aemet del perill 
d’incendi (aplaudiments) molt alt i extrem de la zona on es va 
iniciar l’incendi forestal de Tàrbena el dia 14 d’abril i no va 
prohibir les cremes agrícoles, que van ser la causa, per cert, 
d’este incendi? ¿I qui va prohibir les cremes agrícoles el dia 
següent per a tornar a alçar la prohibició immediatament: el 
Botànic o el seu Consell? (Aplaudiments) ¿Qui ha retallat dos 
milions d’euros en subvencions per a la prevenció d’incendis 
forestals destinades als ajuntaments dels municipis valenci-
ans baixant de deu a huit milions d’euros: el Consell anterior 
o ha segut la seua conselleria, senyora Núñez?

Per si a algú li queda cap dubte, totes aquestes gestes venen 
del Consell de Carlos Mazón i de la conselleria d’Elisa Núñez. 
Per tant, ¿qui ha segut negligent, senyora Núñez, el Botànic 
o el seu Consell? ¿Com es pot ser tan agosarat de portar ja 
quasi un any al govern i al capdavant de la Conselleria de 
Justícia i Interior i declarar que la responsabilitat de l’in-
cendi de Tàrbena del 14 d’abril de 2024 és d’un govern que 
porta ja quasi un any fora del càrrec? ¿Com es poden atrevir a 
donar lliçons de res després del desastre de la seua gestió en 
prevenció i extinció d’incendis durant tots aquests mesos?

Senyora Núñez, ha tingut vosté als bombers i bomberes 
forestals en peu de guerra . La setmana passada, en una mani-
festació, van avisar que si no s’atenien les seues demandes, 
que eren ben clares, convocarien una vaga indefinida, i estes 
demandes són d’ara, consellera, i són dirigides a vosté, i no 
li ho dic jo, consellera, li ho han dit els bombers i bomberes 
forestals dia sí i dia també .

Mire, consellera, la setmana passada el portaveu del PP d’Al-
balat dels Sorells i assessor del PP a la Diputació de València li 
va dir per tuit al portaveu dels bombers «treballa gos mantero, 
tira pa’l monte». Este és el respecte i el reconeixement que 
mostra PP i el govern valencià cap a un col·lectiu imprescin-
dible per al nostre país, un col·lectiu que es deixa la pell per 
protegir-nos a nosaltres i al nostre territori, un col·lectiu que 
vol sentir-se escoltat i vol veure els seus drets reconeguts.

Seguim amb les reivindicacions dels bombers i les bomberes 
forestals. És imprescindible que es garantixquen els mitjans 
materials i els recursos necessaris per tal que els bombers 
i bomberes forestals puguen prestar el servei de preven-
ció i extinció d’incendis quan es troben desplaçats. La nova 
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encomana de Tragsa, aprovada el passat mes de gener sols 
es centra en la mobilitat i a mantenir la flota de vehicles, 
però no sabem res de com es prestaran els serveis d’inten-
dència. Així, li torne a preguntar: ¿com garantirà el Consell 
els mitjans materials, els recursos necessaris i els serveis 
d’intendència per als bombers i bomberes forestals?

Parlem també del conveni col·lectiu. Ja se li ha recordat, 
els bombers forestals reclamen drets com els de la segona 
activitat, el reconeixement de la toxicitat, la penositat i 
la perillositat pel seu treball i, en general, la millora dels 
seus drets laborals i de les seues condicions de treball . Per 
tant, i després de la reunió d’ahir, ¿ens pot assegurar que 
el Consell, i la seua conselleria, signarà i publicarà el nou 
conveni col·lectiu durant aquest 2024?

Pel que fa al procés d’estabilització de la SGISE que ha 
d’acabar a 31 de desembre d’este any i del qual depén una 
part important . . ., depenen una part important dels treballa-
dors i treballadores, encara no ens ha contestat, no sabem 
absolutament res de l’estat en el qual es troba. Recordem 
que encara falta un concurs oposició i que sols queden huit 
mesos per a arribar al termini màxim. Senyora Núñez, ¿asse-
gura el Consell que es podrà resoldre el procés d’estabilitza-
ció abans que acabe l’any? ¿Ens pot dir ara i ací en quin punt 
es troba?

La setmana passada, en un diari valencià, en Las Provincias, 
explicava que «solo entre enero y febrero se han produ-
cido 88 incendios en nuestros montes, casi el doble de los 
47 registrados en los dos primeros meses de 2023» . Quasi 
el doble, senyora consellera. Però la cosa no queda ahí, pel 
que fa a la..., a la superfície cremada, «en el citado bimestre 
de este año, la superficie forestal calcinada se elevó a 174 
hectáreas, casi cuatro veces más que los 48 que ardieron en 
el mismo periodo del 2023. Jamás en los últimos seis años 
se había alcanzado a estas alturas una cifra tan elevada de 
monte quemado». I, a més, no s’incloïen les 700 hectàrees 
de l’incendi de Tàrbena. Senyora Núñez, ja sabem que vosté 
i el seu equip són negacionistes del canvi climàtic, «¿cambio 
climático?: no soy de conceptos», però no ens cansarem 
de repetir-li (aplaudiments) i recordar-li que el canvi climà-
tic és ja una realitat que ens està afectant i hem d’actuar en 
conseqüència.

També el diari Levante explicava que el risc de desastres com 
el de Tàrbena serà cada vegada major i que la crisi ambien-
tal està propiciant este tipus de foc en períodes no estival. 
Recordem Viver, recordem Montitxelvo i recordem què ens 
diu l’Aemet: «Hemos entrado en un terreno inexplorado, el 
cambio climático inducido por las actividades humanas nos 
ha dejado en los últimos años situaciones extremas no antes 
registradas, como en la que estamos inmersos» .

Davant d’este escenari, jo ara sí que li pregunte: ¿quina és 
la seua política general en matèria de prevenció i extinció 
d’incendis?

Moltes gràcies .

La senyora presidenta de Les Corts Valencianes:

Muchas gracias.

Tiene la palabra la honorable consellera de Justicia e Interior.

Cuando quiera .

La senyora consellera de Justícia i Interior:

Gracias, señora presidente .

Señorías, señor Pla, la política de ver y no tocar llevada 
a cabo por el Botánico ha hecho que nuestro patrimo-
nio natural haya sufrido un crecimiento sin control de la 
masa forestal en los últimos años. Falta de gestión, mala 
gestión, gestión errada, equivocada, llámenlo como quie-
ran, pero ahí está el monte, lleno de biomasa y, por lo tanto, 
lleno de combustible. Y ahí está la realidad, que cualquiera 
que conozca el campo valenciano ha comprobado por sí 
mismo, pero ustedes siguen hablando de cambio climático. 
(Aplaudiments i veus)

¿Me va a reconocer que hay masa forestal, una enorme 
disponibilidad de combustible, una cantidad de biomasa 
inasumible que hace que el monte valenciano se haya 
convertido en un polvorín y que gracias a su gestión el 
campo es carne de cañón cuando se produce una tormenta 
perfecta de baja humedad, viento o calor? ¿Cambio climá-
tico dice? ¡Ah, bueno! Para mí, para mi equipo, para la conse·
lleria, esa es una excusa que tiene la izquierda para asfixiar 
a los agricultores, para criminalizar a los que trabajan en el 
campo o para penalizar todos los usos agrarios que contami-
nan, (aplaudiments) para prohibir, prohibir y prohibir, que es 
lo que ustedes saben hacer muy bien. (Veus)

Hay países, como China, que tienen las ciudades más conta-
minadas y más contaminantes del mundo y sobre las que 
ustedes no parecen decir nada . (Remors) No me hable de 
cambio climático, señoría, porque eso es mentir a los valen-
cianos, (aplaudiments) porque los incendios, señorías, se van 
a producir sí o sí, y la Conselleria de Justicia e Interior estará 
ahí para luchar contra ellos, para llevar a cabo una gestión 
integral frente a las emergencias, para que la prevención y la 
extinción vayan de la mano para protegernos a todos, para 
tratar de revertir desde la prevención la situación de aban-
dono de los montes y para evitar, en la medida de lo posible, 
la rápida propagación de los incendios forestales en caso de 
que estos se produzcan .

¿Objetivos, me pregunta? Pues, mire, en concreto, nuestra 
política en materia de prevención de incendios forestales, en 
la que me voy a centrar, puesto que en la anterior interpela-
ción ya he explicado a la señora Andújar nuestra política en 
materia de extinción, se estructura en los siguientes objeti-
vos: detección temprana de incendio forestal, con sistemas 
de vigilancia y utilizando tecnología como torres de observa-
ción, cámaras de vigilancia y drones; construcción de nuevas 
infraestructuras, como depósitos de aguas, pistas forestales o 
áreas cortafuegos, y mantenimiento adecuado de las existen-
tes; ayudas económicas a los ayuntamientos para que desa-
rrollen sus planes locales de prevención de incendios fores-
tales, así como ayudas destinadas al control de la vegetación 
natural mediante el aprovechamiento ganadero extensivo 
y la limpieza de los montes; educación y sensibilización de 
la población y desarrollo de proyectos de aprovechamiento 
energético sostenible de la biomasa para generar energía.
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Asimismo, nos preocupa el origen de los incendios fores-
tales, por lo que una tarea importante que se realiza desde 
la dirección general de prevención de incendios es la de 
investigar las causas de los mismos, ya que se trata de una 
herramienta fundamental en las labores de prevención. 
Difícilmente se pueden tomar medidas preventivas eficaces 
si no se conocen con exactitud las causas que los producen.

En la línea con nuestra férrea voluntad de prevenir, se 
aprobó el 15 de abril del 2024 una resolución que modi-
ficó el período de quemas y estableció su suspensión desde 
el 15 de abril al 15 de octubre del 2024 debido a las espe-
ciales condiciones de riesgos forestales de la Comunidad 
Valenciana, entre otras, el notable déficit de precipitacio-
nes que en algunas comarcas es superior al noventa por cien 
respecto del año anterior, temperaturas inusualmente eleva-
das, fuertes y reiterados vientos terrales, elevado estrés 
hídrico, la vegetación se encuentra muy seca y con un bajo 
contenido de humedad que facilita el fuego, y además no se 
prevé en los meses que vienen mejora de estos índices .

Se trata, como ya se ha comentado, de una resolución flexi-
ble, especialmente en dos aspectos, en el que permite auto-
rizar puntualmente quemas por razones fitosanitarias de 
investigación u otros motivos de urgencia debidamente 
acreditados y motivados, y el punto sexto, que establece que 
estará en vigor hasta el 15 de octubre o hasta que se dicte 
una nueva resolución .

Esta resolución ha sido dictada pensando en el interés de los 
agricultores y en la necesidad también de proteger nuestro 
patrimonio natural .

Pero es que no paramos tampoco con las actuaciones que 
estamos realizando y que alcanzarán una inversión superior 
a los 17,6 millones de euros: áreas de cortafuegos, 9 millo-
nes de euros; mantenimiento de 34 observatorios fores-
tales y 245 depósitos de agua para prevención y extinción 
de incendios, 1,8 millones de euros; mantenimiento de más 
de ciento once kilómetros de pistas forestales, 2,9 millones 
de euros; construcción de doce observatorios forestales, 2 
millones de euros; construcción de ocho nuevos depósitos 
de agua para incendios forestales, 1,6 millones de euros, y 
además nos encontramos ya redactando nuevos proyectos 
para la construcción de otros seis depósitos más. ¿Quiere 
más? (Aplaudiments)

Bueno, eso no es todo, sino que además existen ayudas 
económicas cuyas convocatorias ya se han publicado para el 
2024 y que son las siguientes: realización de actividades de 
voluntariado ambiental para la conservación del patrimonio 
forestal y la prevención de incendios forestales, convocadas 
el 28 de marzo, con un presupuesto de casi medio millón 
de euros y para un estimado de 90 beneficiarios, y en 2023 
resultaron beneficiarios 85 ayuntamientos y organizaciones 
de voluntariado por un importe de 477 .015 euros .

Además, control de la vegetación natural mediante el apro-
vechamiento ganadero extensivo en zonas estratégicas liga-
das a la prevención de incendios forestales . Fueron convo-
cadas el 2 de abril, con un presupuesto de 300 .000 euros y 
una estimación –y digo «estimación»– de 45 beneficiarios, 
agricultores con explotaciones de ovino, caprino, equino 
y bovino, y cuya finalidad es la de reducir la biomasa de 
combustible. Esto supone, si lo mira usted, un incremento 

del 50 % del importe destinado a estas ayudas respecto del 
2020-2023 .

Además, se encuentran las ayudas de concesión directa a los 
486 ayuntamientos de la Comunidad Valenciana que cuen-
tan con un plan local de prevención de incendios forestales, 
aprobado para la ejecución del fondo estratégico municipal de 
prevención de incendios y gestión forestal, que fueron convoca-
das el 10 de abril, con un presupuesto de 8 millones de euros .

Con todo ello, señoría, ya habrá comprobado que no nos 
hemos encasillado en un concepto, sino que hemos anali-
zado los factores en busca de soluciones .

Me gusta hablar de problemas y de soluciones. Y eso es 
lo que estamos haciendo para proteger nuestros montes, 
conservar el patrimonio forestal valenciano y trabajar sin 
descanso para revertir los ocho años de ver y no tocar.

Muchas gracias. (Aplaudiments)

 
La senyora presidenta de Les Corts Valencianes:

Muchas gracias.

Tiene la palabra el ilustre diputado Jesús Pla .

 
El senyor Pla Herrero:

Moltes gràcies, presidenta .

Em quede amb una frase, jo crec que lapidària, i d’alguna 
manera jo crec que els senyors del Partit Popular haurien de 
plantar les orelles: «Hablar de cambio climático es mentir a 
los valencianos» . Això és el que ens acaba de dir la conse-
llera competent per a la prevenció i extinció d’incendis: 
«Mentir a los valencianos es hablar de cambio climático».

Li ho dia Aemet. Li ho dien tots els mitjans de comunicació. 
Li ho diuen tots els científics, però vostés continuen que el 
canvi climàtic és mentir a los valencianos .

No podria ser d’una altra manera, perquè, si no, no tindria 
explicació la seua política de retallar 13 milions d’euros als 
pressupostos de la Generalitat, acomiadar 300 bombers i 
bomberes forestals, fer declaracions impresentables cap als 
bombers i les bomberes, reduir el període de contractació de 
reforços, ignorar els avisos de risc d’incendi elevat i extrem 
per part d’Aemet de forma profundament negligent, no prohi-
bir les cremes agrícoles quan tocava en unes condicions de 
calor i sequera extrems. Però, clar, com que no existix el canvi 
climàtic, per què havien de fer-li vostés cas a Aemet?

Unes accions, totes estes, que estan ben lluny d’anar enca-
minades a prevenir els incendis forestals i ben lluny de facili-
tar les tasques dels bombers i les bomberes forestals .

Però, com sempre, senyora consellera, vosté no em contesta 
al que jo li pregunte, i vaig a tornar-li a repetir les mateixes 
preguntes que li he fet abans, les mateixes preguntes que li 
vaig fer en comissió, i jo crec que vosté ja està en condicions 
de contestar-les .
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Ja han tingut la reunió amb els bombers, i ara ens haurien 
de contestar. Primer, tindrem reforços de bombers i bombe-
res forestals contractats enguany fins a desembre de 2024? 
Haurà finalitzat en temps i forma el procés d’estabilització 
de bombers i bomberes forestals de la Generalitat valenci-
ana, a 31 de desembre de 2024?

¿Es publicarà definitivament el conveni col·lectiu que reivin-
dica el personal del servei de bombers i bomberes forestals 
per permetre la segona activitat i reconéixer la perillositat, la 
penositat i la toxicitat del seu treball?

¿Assumirà algú responsabilitats per haver ignorat l’avís d’Ae-
met de perill d’incendi, molt alt i extrem en la zona on es va 
iniciar l’incendi de Tàrbena el dia 14 d’abril i per no prohibir les 
cremes agrícoles que van ser la causa de l’incendi forestal?

¿Demanarà el senyor Carlos Mazón disculpes als bombers i 
bomberes forestals per les declaracions que va fer durant l’in-
cendi forestal de Montitxelvo o ho farà vosté en el seu nom?

Ha fet vosté referència a la política de «ver y no tocar». Els 
seus antecessors en el càrrec, però no els del Botànic, els 
anteriors, feien la política de ver i de tocar. (Aplaudiments)

Eixa política, que és l’herència que va rebre el govern del Botànic, 
eixa política es jutjarà en desembre en l’Audiència Nacional, 
perquè li recorde que més de cent milions d’euros dedicats o que 
haurien d’haver-se dedicat als contractes d’extinció aèria d’in-
cendis van acabar en les butxaques dels seus socis de govern .

Moltes gràcies . (Aplaudiments)

 
La senyora presidenta de Les Corts Valencianes:

Muchas gracias.

Tiene la palabra la honorable consellera de Justicia e Interior.

Cuando quiera .

 
La senyora consellera de Justícia i Interior:

Gracias, señora presidente .

Señor Pla, ¿habrá refuerzos de los bomberos forestales hasta 
el 31 de diciembre mientras se implementa el tercer turno? Sí .

¿El proceso de estabilización llegará a fecha 31 de diciembre 
de 2024? Yo le diría que sí, porque está en marcha.

¿Convenio para los bomberos forestales? Si escuchó ayer la 
rueda de prensa o se ha leído la prensa, ya le digo yo que, aparte 
del tercer turno y aparte de plan de infraestructuras, se anun-
ció, se pactó con ellos un calendario de reuniones que comen-
zará a partir de la semana que viene para tratar, entre otros, 
estos temas, porque resulta significativo que se cerraran cuatro 
borradores de convenio, dicho por ellos, y que sector público se 
los tirara para atrás. No quiero recordar dónde estaba entonces 
ubicados sector público. No tengo nada más que decir.

Respecto al índice del que me hablaba usted del día 14 
de abril en el incendio de Tàrbena, yo creo que lo dije el 

otro día, pero se lo vuelvo a repetir. Desde el año 1994 la 
Comunidad Valenciana tiene un índice propio que también 
calcula Aemet y que es el que seguimos a la hora de esta-
blecer el nivel de preemergencia respecto de los incendios 
forestales. Y la Agencia Estatal de Meteorología, Aemet, 
a través del centro meteorológico territorial de València, 
calcula cada día y para un periodo de 48 horas un índice 
de peligrosidad de incendios forestales en el que combina 
el índice de ignición y de propagación para cada una de las 
siete zonas en que se divide la comunidad . Un índice de peli-
grosidad de incendios forestales por el cual se rige la opera-
tividad del plan especial de incendios forestales, y es lo que 
se ha venido haciendo desde el año, como le he dicho, 1994. 
¿Por qué? Porque tiene la principal virtud de adaptarse a las 
características bioclimáticas de la comunidad y es el que ha 
estado utilizando el centro de coordinación de emergencias 
desde la fecha que le he indicado.

Si mira usted la previsión de Aemet desde el centro territo-
rial de la Comunidad Valenciana para el día 14 –la emitió el 
sábado 13 de abril para el día 14–, verá que todas las zonas 
están en nivel 1 y evidentemente se podían producir las 
quemas prescritas . (Aplaudiments)

En otro orden, decirle que respecto la disminución del presu-
puesto en materia de prevención de incendios, como ya 
conoce, el presupuesto en prevención de incendios forestales 
para el 2020-2024 asciende a 36,7 millones, lo que sí es cierto 
supone una disminución del 9,4 respecto al año 2020-2023 .

Pero escúcheme, los ajustes presupuestarios se produjeron 
principalmente en las ayudas del fondo estratégico munici-
pal para la prevención de incendios, que se redujeron en 2 
millones respecto del 2020-2023 .

No obstante, cabe indicar que se han tramitado expedientes 
de reintegros relativos a los anticipos del 50 % de la ayuda 
por no haberse justificado debidamente la obra. Por lo que 
tras la regularización de las ayudas, una vez comprobadas 
las justificaciones, el importe de las ayudas concedidas en el 
2020-2023 ascendió a 7,7 millones de euros . (Aplaudiments)

Por lo tanto, el presupuesto para el 2020-2024 cuenta con 8 
millones de euros, que es mayor que las cantidades justifica-
das en las ayudas durante el 2020-2023 . Por lo tanto, señoría, 
se trata de reorganizar allí donde haga falta, y de ser eficaces y 
eficientes en la gestión y administración del presupuesto. No 
todo es presupuesto, también es cómo se gestione.

Muchas gracias. (Aplaudiments)

 
La senyora presidenta de Les Corts Valencianes:

Muchas gracias.

Señorías, con el debate de este último punto damos por 
terminada la sesión plenaria .

És closa la sessió . (La senyora presidenta colpeja amb la maceta)

(S’alça la sessió a les 14 hores i 18 minuts)


